

REF: URC-VC&GCEO-43-22

الكويت في 2022/6/22

Boursa Kuwait Company

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

Kuwait

دولة الكويت

Subject: Supplementary Disclosure on the sale of their shares in Kuwait Hotels Company K.S.C. P

الموضوع : إفصاح مكمل عن بيع أسهم في شركة الفنادق الكويتية (ش.م.ك.ع).

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaw of Law No. 7 of 2010, on the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح و الشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الاعلان عنه.

Please find enclosed the Supplementary disclosure form of material information related to the above subject.

مرفق طيه نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية الخاصة بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،



Mazen Issam Hawwa
Vice Chairman
& Group Chief Executive Officer



مازن عصام حوا
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي للمجموعة

T.A. 

نموذج الإفصاح المكمل
Supplementary Disclosure Form

2022/6/22		التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of Company Listed
Supplementary Disclosure regarding the sale of shares in Kuwait Hotels Company K.S.C.P	إفصاح مكمل بشأن بيع أسهم في شركة الفنادق الكويتية (ش.م.ك.ع).	عنوان الإفصاح Disclosure Title
2022/5/29		تاريخ الإفصاح السابق Date of Previous Disclosure
United Real Estate Company (K.S.C.P) and its subsidiary companies (United Facilities Management Company and Tamlik United Real Estate Services Company) has completed the sale of 17,132,350 shares in Kuwait Hotels Company (K.S.C.P.) at a price of Fils 180 per share, at an approximate total value of KD 3.1 million.	قامت شركة العقارات المتحدة (ش.م.ك.ع) وشركاتها التابعة (الشركة المتحدة لإدارة المرافق - شركة تمليك المتحدة للخدمات العقارية) بالانتهاء من تنفيذ صفقة بيع حصتهم في شركة الفنادق الكويتية (ش.م.ك.ع) بعدد 17,132,350 سهم ، بسعر 180 فلس للسهم الواحد ، وبقيمة إجمالية قدرها حوالي 3.1 مليون دينار كويتي .	التطور الحاصل على الإفصاح Development that occurred to the disclosure
The company will record an approximate profit of KD 1.2 million. This impact will be reflected in the financial statements of the second quarter of 2022.	حققت الشركة من تنفيذ صفقة البيع ربح قدره حوالي 1.2 مليون دينار كويتي وسوف يظهر الاثر المالي في بيانات الربع الثاني لعام 2022.	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) The financial effect of the occurring developments (if any)